
Podnet  č. 17/2018   
 

 

3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 
 

Tomko: 

Sme veľmi radi, že máme autobusový prístrešok na Cukrovarskej ulici, ale veľmi by sme sa 

potešili, keby sme tam mali aj sedačku. Keby sa dala nejaká jednoduchá sedačka vyrobiť. 

Všimol som si, všetky autobusové prístrešky majú sedačky, len naša nová nemá.  
 

PhDr. Čižmár: 

K sedačkám na autobusovú zastávku, požiadam o riešenie technické služby, ktoré realizovali 

prestrešenie zastávky na Cukrovarskej ulici.  
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

TS mesta 


